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                                           C O N C E P T 
 

 
 
Overleg: GGD Bestuur 
Notulist(e) Mevrouw L. van der Linden 
Leden van het bestuur: 
 
 

 
 
Leden van directie  

Mevrouw R. Bosch (Almere), voorzitter, de heer F. Brouwer (Urk) vice 
voorzitter, mevrouw L. Hillebregt (Dronten), mevrouw M. 
Uitdewilligen (Noordoostpolder). 

 
mevrouw M. Vluggen (directeur Publieke Gezondheid), de heer G. van 
Gulick (directeur financiën en bedrijfsvoering), de heer R. Houdijk 
(interim-directeur GGD), mevrouw K. Makarawung (directiesecretaris) 
en mevrouw L. van der Linden (verslag).  
 

Afwezig met bericht de heer J. Schoone (Lelystad) en de heer S. Scheffer (Zeewolde) 

 
 
Op uitnodiging: 
 

 
Bij agendapunt 3: de heer W. de Vries, Verstegen accountant 
Bij agendapunt 7: mevrouw Zeijl en de heer Lineman 

 
Datum: 19 april 2022 

Tijd: 10.00 – 12.15 uur  
Locatie: Almere, gebouw Flora op het Floriadeterrein  

 

 
 
1. Opening 
Mevrouw Bosch opent de vergadering. 
 
Mevrouw Bosch heet mevrouw Hillebregt, wethouder gemeente Dronten, welkom als nieuw lid van het 
bestuur. Op dit moment gaan de portefeuilles over naar de nieuwe bestuurder. In oktober wordt 

opnieuw gekeken naar de verdeling van de portefeuilles op basis van de voorkeuren van de leden van 

het bestuur. 
 

1.1 Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. Het agendapunt 3 voorlopige jaarstukken 2021 wordt als eerste 
behandeld. 

 
1.2 Ingekomen stukken en mededelingen 
Er wordt kort gesproken over de status van de college-onderhandelingen. 
 
 
2. Concept-notulen 14 april 2022 
- 

 
Opmerkingen ten aanzien van de actiepunten 
De actiepunten 2, 3 en 4 zijn afgehandeld en worden van de actielijst verwijderd. 
Actiepunt 1, voorstel werkwijze ambtelijk overleg, mevrouw Bosch heeft in de voorbereiding 
aangegeven dit punt door te willen schuiven en zal hierover eerst overleg hebben met mevrouw 

Vluggen 
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3. Voorlopige jaarstukken 2021  

De heer De Vries van Verstegen accountants geeft een toelichting bij de voorlopige jaarstukken 2021. 
Hij geeft aan dat het jaar 2021 wederom een bijzonder jaar was. Het is bijzonder wat er allemaal in 
het kader van Covid-19 is gedaan. Covid-19 betekende circa € 30 miljoen aan extra kosten wat een 
grote impact met zich meebracht ten aanzien van de capaciteit en bedrijfsvoering van de organisatie. 
Op dit moment zijn de voorlopige jaarstukken 2021 gereed en is de rechtmatigheid en getrouwheid 
ten aanzien van de meerkosten in een afrondende fase beland. De regels ten aanzien van de Europese 
aanbestedingen zijn goed gevolgd, hierop zijn geen opmerkingen. 

 
De meerkosten ten aanzien van Covid-19 bestaan uit: 
 Beveiligingskosten – deze zijn rechtmatig. 
 Kosten van BCO – deze overzichten zijn recent aangeleverd. De heer De Vries is hierover in 

gesprek met het controleteam van GGD Flevoland. 
 Kosten ten aanzien van vaccineren – hier wordt nog aan gewerkt. De onzekerheid ten aanzien 

van deze post is vrij fors. Het betreft met name de boostercampagne tijdens de kerstperiode 

2021. 
Ten aanzien van bovengenoemde meerkosten geeft de heer De Vries aan dat hij verwacht hieruit te 
komen. 
 
Opmerkingen vanuit het bestuur: 
 Heeft bovengenoemde nog gevolgen voor de declaraties bij het ministerie van VWS? 

De heer De Vries antwoordt dat hij dit niet verwacht. 
 Zijn er nog financiële risico’s voor de gemeenten? 

De heer De Vries antwoordt dat de posten niet onrechtmatig zijn maar dat het op dit moment nog 
onzeker is. Hij verwacht geen gevolgen voor de gemeenten. 
 

De heer Van Gulick stelt voor, gelet de toelichting door de accountant, om de voorlopige jaarrekening 
2021 zonder de accountantsverklaring al vast aan de gemeenten ter informatie toe te zenden.  

 
Besluit: 
 Voorlopige jaarstukken 2021 worden zonder accountantsverklaring ter informatie aan de 

gemeenten toegezonden.  

 De jaarstukken 2021 en de bestemming van het resultaat worden in de vergadering van juni door 
het bestuur vastgesteld en van de accountantsverklaring voorzien. 

 In principe geeft de accountant in de vergadering van juni geen verdere toelichting meer, tenzij 

de omstandigheden anders zijn en vragen om extra uitleg c.q. toelichting door de accountant. 
 

De heer De Vries geeft aan dat er in 2022 veranderingen komen ten aanzien van de 
rechtmatigheidsverklaring. Hiervoor ligt er een verantwoordelijkheid bij het DB. Hij geeft aan 
wijzigingen in de werkzaamheden met het controleteam van GGD Flevoland te bespreken.  
 

 
4. Proces haalbaarheidsonderzoek huisvesting GGD Flevoland 
De heer Brouwer geeft als portefeuillehouder een korte toelichting. 
 
Er is een groot aantal ontwikkelingen op het gebied van huisvesting. Ten aanzien van de locatie in 
Lelystad geeft mevrouw Vluggen aan dat het pand, dat in eigendom is van GGD Flevoland, relatief 
goedkoop is en dat in het vervolgtraject de kostenkant goed moet worden meegewogen 

 

Veluwezoom te Almere 
Het is de verwachting dat begin 2023, een deel van het pand is aangepast voor de RAV. 
Ten aanzien van het resterende deel van het pand wordt gezocht naar een aannemer en bekeken hoe 
deze moet worden aangepast.  
Er wordt aangegeven dat er vanuit de Veiligheidsregio Flevoland Gooi en Vechtstreek en een 
commercieel opleidingsbureau ambulance interesse is om ruimte te huren in het pand. 

Het bestuur geeft aan het pand een keer te willen bekijken. Actie 
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Het Vlie te Emmeloord 
Mevrouw Uitdewilligen geeft aan dat Gezondheidscentrum Het Vlie in 2023 operationeel zal zijn. De 
heer Van Gulick geeft aan dat de Ambulancedienst van de GGD in de planning uitgaat van een 

verhuizing in 2024. In een onderling overleg wordt gesproken over het verschil in tempo. Actie. 
 
Besluit: 
 Het bestuur geeft de directie opdracht een haalbaarheidsonderzoek uit te voeren naar de 

mogelijkheid om huisvesting van activiteiten over te brengen naar de toekomstige zorgcampus op 

de locatie van de voormalige IJsselmeerziekenhuizen Lelystad. 

 In dat haalbaarheidsonderzoek rekening te houden met de context van de lopende en komende 

huisvestingsbewegingen van de GGD voor de andere standplaatsen in Flevoland. 

 De uitkomst van het haalbaarheidsonderzoek te agenderen in de vergadering van het Algemeen 

Bestuur van 10 november 2022. 

 
5. Bestuursrapportage 1ste kwartaal 2022  

Opmerkingen bij de burap: 
 Verliezen bij forensische geneeskunde 
 De bedrijfsvoering ICT staat onder druk, onder andere door langdurig zieken. 
 Bij JGZ vraagt het digitaal dossier veel extra werk. 

 
Op verzoek van de heer Brouwer geeft mevrouw Vluggen een toelichting bij Forensische 
Geneeskunde. Vanuit GGD GHOR Nederland is onlangs een brandbief aan het ministerie verzonden. 

Het is een complex dossier, dat al een aantal malen in het bestuur is geagendeerd. De complexiteit 
heeft te maken met het hebben van meerdere opdrachtgevers, een tekort aan instroom van artsen, in 
combinatie met een niet-kostendekkend tarief voor een toekomstbestendige FG-zorgverlening. Mede 
daarom loopt er op dit moment een landelijk traject om te komen tot schaalvergroting van de 
forensische geneeskundige zorgverlening van 25 naar 10 regio’s. Voor Flevoland is dit op niveau van 
Midden Nederland.  
Een landelijk kostenonderzoek heeft inzicht gegeven in de benodigde toekomstbestendige tarieven per 

type dienstverlening van FG. Dit rapport is in diverse gremia besproken, waaronder de BacPG, en er is 
in de basis consensus over de opbouw van de tarieven in het rapport. De financiering hiervoor moet 
echter nog worden geborgd.  
 

De tarieven voor de gemeentelijke lijkschouw zijn op dit moment onder kostprijsniveau en dienen ook 
te worden opgehoogd. Landelijk wordt onderhandeld of deze kosten bijgepast gaan worden via het 

gemeentefonds. Als dat lukt zal vermoedelijk een landelijk gemiddelde worden berekend en aangevuld 
via het gemeentefonds. Mevrouw Vluggen merkt daarbij op dat de tarieven voor de gemeentelijke 
lijkschouw in Flevoland lager zijn dan gemiddeld in Nederland en dat daarom de kans reëel lijkt dat 
daarnaast nog een been moet worden bijgetrokken. 
 
Het tekort aan artsen is op korte termijn niet oplosbaar. In de afgelopen periode is in een aantal 
regio’s de continuïteit van de dienstverlening dusdanig onder spanning komen te staan dat de 24 uurs 

beschikbaarheid niet kon worden gewaarborgd. In Flevoland is dit nog niet het geval geweest, maar 
ook hier is de druk hoog. Vandaar dat er veel energie wordt gezet op de totstandkoming van de 
schaalvergroting richting Midden Nederland. 
Er volgteen bestuurlijk overdrachtsdossier Forensische Geneeskunde in de vergadering van 
september. Actie. 
 
 

6. Introductieperiode nieuw bestuur GGD Flevoland 

Op dit moment zijn nog niet alle colleges gevormd. Het is nog wachten hoe het nieuwe bestuur eruit 
komt te zien. 
 
Er wordt gevraagd of er vanuit het bestuur nog aandachtspunten zijn bij het voorstel. 
Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat “Meelopen in de praktijk” ontbreekt in het overzicht. 

Bijvoorbeeld meerijden op dienst van de RAV. Er wordt besloten dit te koppelen aan de 
portefeuilleverdeling. 
 
Besluit: 
Er wordt in overleg met de secretariaten gekeken of dit kan worden gepland in het najaar 2022. Actie 
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7. Preventiekaart en agendasettende rol, vervolg 

Mevrouw Zeijl en de heer Lineman geven de presentatie inzake de preventiekaart en agendasettende 
rol. 
 
De presentatie is naar aanleiding van het rapport Verwey Jonker waarin gesproken wordt over het 
versterken van de publieke gezondheid. Het is een vervolg van de presentatie in het AB van maart 
2022. Centraal staan:  
 Bundelen van kennis en vertalen naar lokale ontwikkeling. 

 Overzicht van (lokale) interventies en aanbod en, ten aanzien van preventie, een dekkend 
aanbod in beeld hebben. 

 Netwerk in beeld. 
 
Opmerkingen vanuit het bestuur: 
 Naam agendasettende rol is een verwarrende term. 
 Inzetten op wat is bewezen effectief. 

 Naast GGD Flevoland, zijn ook bijvoorbeeld Flever bezig met dit inzicht. Voorkomen dat hierin 
dubbelingen ontstaan. 

 Aantal projecten ontbreekt in overzicht. Maar dit overzicht is in deze fase nog niet compleet. 
 Vanuit proeftuin ook rapporteren wat deze werkwijze oplevert.  
 Voor de proeftuin is onderwerp gezondheid ouderen een logisch thema.  
 Is er ook afstemming met andere GGD’en? Het is de verwachting dat er vanuit het Rijk extra 

financiële middelen beschikbaar komen. Echter bij eenmalige financiën zijn ook structurele gelden 
nodig. 

Mevrouw Vluggen stelt aan het bestuur voor de mogelijkheden te verkennen voor een alliantie met 
provincie en zorgverzekeraars om dit gezamenlijk op te pakken. Dit zodat ook een gedeeld 
eigenaarschap kan ontstaan. Mevrouw Vluggen zou graag samen met een van de bestuursleden de 
verkennende gesprekken voeren. Er wordt besloten dat mevrouw Bosch hiervoor optreedt als 
bestuurlijk portefeuillehouder. Zij is binnen het BOSD ook belast met het overleg met de 

zorgverzekeraars. 
 
Besluit: 
Het bestuur stemt in met het nagaan van mogelijkheden om te komen tot een alliantie. Mevrouw 

Bosch treedt hierbij op als bestuurlijk portefeuillehouder. In oktober komt dit onderwerp terug op de 
agenda en wordt bekeken hoe verder en wie erbij wordt betrokken. 
 

 
8. Rondvraag 
- 
 
 
Aldus vastgesteld op 23 juni 2022 en getekend op 15 september 2022 

 
 
te Lelystad, 

 

 
R. Bosch-Nijeboer    M. Vluggen 
voorzitter     secretaris 
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Actielijst behorend bij notulen 19 mei 2022 

Nr 
 

Datum 
overleg 

Omschrijving actie incl. beoogd effect Verantwoordelijk 
uitvoering 

Plandatum 
gereed 

Datum 
gerealiseerd 
 
 

      

1 17-03-2022 Voorstel werkwijze ambtelijk overleg Mevrouw Makarawung Juni 2022  

2 19-05-2022 Overleg inzake gezondheidscentrum Het Vlie. Wanneer operationeel? De heer Van Gulick/ 
mevrouw Uitdewilligen. 

Juni 2022  

3 19-05-2022 Plannen van 2-daagse met bestuur Mevrouw Van der Linden  Juni 2022  

4 19-05-2022 Bekijken pand Veluwezoom Almere De heer Van Gulick Najaar 2022  

5 19-05-2022 Bestuurlijk overdrachtsdossier Forensische Geneeskunde De heer Houdijk September 2022  

      

 
   
 
 
 
 
 
 


